
                                                                      Zápis 

 z 16. veřejného zasedání zastupitelstva obce Lejšovka č. 1/2025  

Datum, čas a místo konání:  

 13.03.2025 od 19.00 hodin na Obecním úřadě Lejšovka 

 Přítomní: 

 Jan Šlesingr, Ivo Kovačevity, Josef Fabián ml., Hana Haftová, Martin Jílek, Michal Reich  

Program zasedání:  

 1. Zahájení   

2. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu  

 3. Rozpočtové opatření č.1/2025 

 4. Smlouva s Magistrátem města Hradec Králové ke spisové službě 

5. Delegát na valnou hromadu VAKu 

6. Žádost o pokračování podpory Linky bezpečí, z.s. 

7. Žádost o vyjádření a podpis smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene 

8. Diskuse  

9. Závěr 

1.Zahájení  
Starosta obce přivítal všechny přítomné zastupitele a zahájil veřejné zasedání. Starosta 
obce dal hlasovat o přidání dvou bodů, a to bod Žádost o pokračování podpory Linky 
bezpečí,z.s. a další bod Žádost o vyjádření a podpis smlouvy o budoucí smlouvě o 
zřízení věcného břemene.  
 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0  
 
Usnesení: schváleno         
 
 2. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
 Zapisovatelem byla navržena Hana Haftová a jako ověřovatelé Michal Reich a Josef 
Fabián ml.  
 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0  
 
Usnesení: schváleno 



 
 
3. Rozpočtové opatření č.1/2025 
 Starosta obce seznámil zastupitele s rozpočtovým opatřením č.1/2025. Zastupitelstvo 
ho bere na vědomí. Rozpočtové opatření je zveřejněno na úřední desce a v elektronické 
podobě na webových stránkách obce a je možné do něj nahlédnout přímo na obecním 
úřadě Lejšovka v úředních hodinách.  
 
4. Smlouva s Magistrátem města Hradec Králové ke spisové službě 
Tato smlouva jedná o zpracování osobních údajů, zajištění služby spočívající v zajištění 
dohledu a servisu nad provozem technologického centra. Magistrát města Hradec 
Králové se zavazuje, že bude splňovat všechny podmínky o zpracování osobních údajů v 
rámci zákona. Zastupitelé pověřují starostu k podpisu této smlouvy. 
 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0  

Usnesení: schváleno 

5. Delegát na valnou hromadu VAKu 
Jako zástupce na valnou hromadu spol. Vodovody a kanalizace Hradec Králové a.s., 
která se bude konat 11.6.2025, byl navržen Michal Reich. 
 
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 1(Michal Reich) 
  
Usnesení: schváleno 
 
6. Žádost o pokračování podpory Linky bezpečí, z.s. 
Linka bezpečí, z.s. nás v minulém roce požádala o finanční příspěvek ve výši 2000,-Kč 
na provoz dětské linky bezpečí. Zastupitelé se dohodli, že i letos přispějí darem 2000,- 
Kč. 
 
Výsledek hlasování: pro 5, proti 1(Ivo Kovačevity), zdržel se 0  
 
Usnesení: schváleno 
 
 7. Žádost o vyjádření a podpis smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného 
břemene 
Tato žádost se vztahuje k akci HK_Lejšovka, č.parc. 549,přip. nn, rozvod nového 
kabelového vedení nízkého napětí (rozšíření distribuční sítě s přípojkou) na základě 
podané žádosti, kde investorem je ČEZ Distribuce, a.s.. V rámci této stavby je dotčen 
pozemek ve vlastnictví obce Lejšovka. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného 



břemene a dohoda o umístění stavby č. IV-12-2028622/SOBS VB/1 HK_Lejšovka, 
č.parc. 549, PŘIP.NN obsahuje všechny náležitosti včetně jednorázové náhrady ve výši 
4.700,- Kč. Stavitelé se zavazují ke všem ostatním nákladům s touto akcí spojených. 
Zastupitelé pověřují starostu k podpisu smlouvy o smlouvě budoucí.  
 
 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0  
 
Usnesení: schváleno 
 
8.Diskuse 
 Slova se ujal xxxxxxxxxxxxx a podal návrh na vyhotovení pamětní desky na nejstarší 
budovu naší obce, a to místní hostinec s č.p.1. Na tento návrh navázal Ivo Kovačevity a 
připomněl další návrh pana xxxxxxxxxxxxx o vyhotovení pamětní desky, nebo kamene k 
vysazené pamětní lípě, která byla vysazena v roce 2018 u příležitosti 100. výročí vzniku 
Československé republiky. Zastupitelé se dohodli, že nechají zhotovit cenovou nabídku 
na vyhotovení pamětní desky a pamětního kamene. Dále ještě pan xxxxxxxxxxxxxx podal 
návrh na zhotovení digitalizovaného úložiště archivních dokumentů a fotografií 
spojených s obcí Lejšovka. Tento návrh se zastupitelům líbí a budou se s ním dále 
zabývat.  
 
 
9. Závěr  
Na závěr zasedání starosta poděkoval všem přítomným za účast a ukončil tak zasedání.     
                                     
 
 
                          Zapsala: Hana Haftová ................................. 
                     
                          Ověřovatelé: Michal Reich .............................. 
                                                  
                                                     Josef Fabián ml. .......................... 
 
                       Starosta: Jan Šlesingr ....................................... 
 
Vyvěšeno:                                                                                                                       Sejmuto: 
 
 
 
 
 



 


